
Zápis č. 6/2017 ze zasedání AS PedF UK ze dne 21. 3. 2017 
 

Přítomni: T. Bederka, M. Burian, Š. Flieger, V. Fuglík, D. Greger, P. Chalupský, A. Jančařík, 

L. Janovec, E. Kalfiřtová, L. Kašpar,  J. Kohnová, M. Linková,  B. Marešová, V. Müllerová, 

J. Stracený,  J. Štípek, J. Vais, M. Valášek,  L. Vaňková 

 

Omluveni:    T. Kebert, L. Richter, K. Svobodová, V. Matějová,  

 

Hosté: E. Andělová, B. Petrovická 

 

Plánovaný program: 

1. Administrativa 

2. Volby do AS PedF UK a do AS UK  

3. Informace o přípravě předpisů 

4. Jednání Ekonomické komise 

 

1. Administrativa 

AS PedF UK schvaluje zápis 5/2017. (15-0-2) 

 

2. Volby do AS PedF UK a do AS UK 

Předseda volební komise informoval AS, že volební komise neobdržela námitky proti průběhu voleb 

a seznámil senát s jejich výsledkem. Výsledky jsou již zveřejněny.  

 

Volby do AS PedF UK 

Všichni nezvolení kandidáti splnili minimální hranici 10 % a stali se náhradníky. 

 

Volby do  AS UK 

V případě voleb do AS UK byl zvolen Bc. Daniel Pražák. Jako náhradnice byla zvolena Eliška 

Kryčerová. 

 

Výsledky jsou již zveřejněny (http://pedf.cuni.cz/PEDF-1368.html). 

 

Dr. Štípek navrhl zajistit další urnu. 

 

A. Jančařík povolal na uvolněné místo ve studentské kurii 1. náhradnici B. Marešovou a to s mandátem 

do 31. 3. 2018. 

 

3. Informace o přípravě předpisů 

A. Jančařík informoval senát o průběhu přípravy fakultních předpisů. Ve středu 22. 3. 2017 se 

uskuteční Kulatý stůl s účastí právníků, vedení fakulty a akademického senátu. Bude se jednat 

o nových studijních předpisech.  

A. Jančařík upozornil AS, že se fakultní předpisy musí vždy řídit nadřazeným předpisem, který 

zpravidla pouze upřesňují ve stanovených bodech. 

A. Jančařík vyzval AS, aby senátoři dodali včas návrhy na věcné změny předpisů, především volebního 

a jednacího řádu AS PedF UK. 

 

A. Jančařík svolá legislativní komisi po zítřejším jednání Kulatého stolu. 

 



4. Jednání Ekonomické komise 

J. Stracený, informoval senát o jednání ekonomické komise o hospodaření fakulty za rok 2016. 

Ekonomická komise si vyžádala bližší informace k hospodaření fakulty v oblasti mzdových nákladů.  

 

Zapsal: J. Vais 

Vidoval: A. Jančařík 


